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De medezeggenschapsraad van CBS De Waterhof is in het schooljaar 2024/2025 zes keer voor een 

vergadering samengekomen. Dit deden we afwisselend op de locatie Angolastraat en de locatie 

Lepelaarstraat. Tijdens de vergaderingen hebben we onder andere de volgende punten besproken: 

 

Ouderbetrokkenheid 

We zien de betrokkenheid van ouders bij de school als een meerwaarde voor kind, ouder en 
leerkracht. Aandacht voor ouderparticipatie blijft een terugkerend thema. Leerkrachten en 
bijvoorbeeld ook de OR zullen naar behoefte vragen om eventuele hulp en ondersteuning bij 
aankleding van de klassen, afnemen van verkeersexamens en organisatie en of begeleiding van 
andere activiteiten. Onder blijvende aanmoediging van de MR worden regelmatig inloopmomenten 
voor ouders georganiseerd om met de ouders te delen de projecten waaraan met en door de 
kinderen aan wordt gewerkt. De inloopmomenten worden over het algemeen goed bezocht door 
ouders en zelfs door grootouders worden deze inloopmomenten bezocht. Streven is en blijft dat de 
leerkrachten de ouders minimaal 1x per periode tussen twee vakanties uitnodigen in de klas.  
 

Wisseling van MR-leden: 

Nadat 2 MR-leden uit de leerkrachtengeleding schooljaar 2023/2024 afscheid hadden genomen van 

de MR, namelijk Leonie Pasman en Hanneke Schop heeft in hun plaats Wendy Overeinder vanuit de 

leerkrachtengeleding zitting genomen in de MR en is ook de nog openstaande vacature binnen de 

leerkrachtengeleding vanaf schooljaar 2025/ 2026 ingevuld met Alperen Kocak. Daarnaast hebben 2 

MR-leden uit de oudergeleding afscheid genomen van de MR het afgelopen schooljaar, namelijk 

december 2024 Joost Slingerland (voorzitter MR) en juli 2025 Marius Last. Gezien beide locaties van 

cbs De Waterhof vanaf schooljaar 2025/2025 samen in 1 gebouw ondergebracht zullen zijn, is er voor 

gekozen om zowel de leerkrachtengeleding, alsook de oudergeleding terug te brengen naar ieder 3 

MR-leden. Vandaar dat alleen de vrijgekomen vacature binnen de oudergeleding, met het vertrek van 

Marius Last zal worden ingevuld. Hedy van der Heijden vanuit de oudergeleding heeft december 2024 

de voorzittersrol van de MR op zich willen nemen. Per nieuw schooljaar 2025/ 2026 zal Kayleigh 

Bouwer Marius Last gaan opvolgen. Voor benoeming van Kayleigh Bouwer waren geen verkiezingen 

nodig aangezien Kayleigh Bouwer de enige kandidaat was die zich gemeld heeft voor de vrij vallende 

vacature per het nieuwe schooljaar. 
 

Sportiefste Basisschool van Nederland 2024 
De titel Sportiefste Basisschool van Nederland 2024 heeft voor onze school ook nog het afgelopen 
schooljaar veel positieve reclame opgeleverd. Naast dat we meerdere malen 
informatiebijeenkomsten voor geïnteresseerde andere scholen en instellingen hebben georganiseerd, 
hebben wij januari 2025 ook Staatssecretaris Vincent Karremans, verantwoordelijk voor Preventie, 
Jeugd en Sport mogen verwelkomen, om hem kennis te laten maken bewegend leren en met onze 
dynamische schooldag. Wij als MR zijn blij met hoe wij binnen de school omgaan met bewegend 
leren en zien de interesse van andere scholen en instellingen en de Staatssecretaris als een beloning 
voor de ingeslagen weg.  
 
 
 
 
 
 
 



Voortgang nieuwbouw 
Vanaf het nieuwe schooljaar 2025/2026 werken we als cbs De Waterhof vanuit 1 locatie een tijdelijke 
locatie, met de verwachting dat 2028 de nieuwe school op de voormalige locatie van cbs De Waterhof 
aan de Angolastraat betrokken zal kunnen worden. We hebben op meerdere momenten stilgestaan 
bij de verhuizing en de samenvoeging van 2 locaties naar 1 locatie en alles wat daarbij komt kijken en 
de opties voor een nieuw schoolgebouw en onze wensen daarbij. 
 
Inspectiebezoek 
We hebben afgelopen schooljaar als school bezoek gehad van de inspectie en zijn blij met de 
positieve resultaten van het inspectiebezoek. Dat bevestigt dat wij met elkaar op de goede weg zijn. 
Wij zijn blij als MR ook onze positieve bijdrage te hebben kunnen leveren aan het inspectiebezoek. 
 
OR begroting 
Als MR kijken we mee met de begroting van de OR en we keuren deze goed. Om dit goed te kunnen 
doen, is het belangrijk dat de begroting voor het begin van het schooljaar in concept klaar is. 
 
Groepsverdeling en formatieplan 
We hebben meegedacht met mogelijke opties voor de groepsverdeling en hebben ingestemd met het 
formatieplan. 
 
Schoolgids 
We lezen jaarlijks mee met de schoolgids en geven instemming op de inhoud van de schoolgids. 
 
Schoolondersteuningsplan 
Elke school moet elk jaar een nieuw schoolondersteuningsplan maken. In dit plan staat hoe de 
ondersteuningsstructuur van de school eruit ziet. We hebben ingestemd met het plan. 
 
Veiligheidsbeleid 
De resultaten van de veiligheidsbeleving van de leerlingen van groep 5 tot en met 8 zijn bekeken en 
besproken. Wanneer de resultaten daartoe aanleiding gaven, gingen de leerkrachten met kinderen in 
gesprek. Zo nodig kreeg dit nog een vervolg. Vanwege de verhuizing naar de tijdelijke locatie hebben 
wij ook meegekeken en meegedacht ten aanzien van het verkeersveiligheidsplan.  
 
Werkverdelingsplan 
We hebben meegelezen met het werkverdelingsplan: het plan waarin alle taken op school worden 
verdeeld over de bestaande fte. De personeelsgeleding van de MR heeft instemming gegeven op het 
werkverdelingsplan. 
 

Wij West 
Nora levert een actieve bijdrage aan het initiatief Regio Deal Delft Wij West om samen met bewoners en 

ondernemers de verbinding tussen het onderwijs en de arbeidsmarkt te blijven verbeteren. Wij als school 

worden maken deel uit van de blauwdruk van onze wijk. Voor inwoners en jongeren  van nu en voor de 

toekomst. 

 
 
 
 
 
 

 


